



Pihak Berkuasa Pembangunan Ekonomi Dan Pelaburan Sabah (SEDIA)

KENYATAAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipeleawa daripada kontraktor-kontraktor / pembekal-pembekal tempatan yang berdaftar dalam kepala / bidang berkenaan dan masih dibenarkan membuat tawaran untuk kerja-kerja pembinaan / bekalan seperti berikut:-

Bil.	Tajuk & Rujukan Sebutharga	Bidang Perkhidmatan	Harga Dokumen	Tarikh & Masa Lawatan Tapak	Tempat Mengambil Dokumen Sebutharga
1.	Cadangan Kerja-Kerja Membina dan Menyiapkan Sistem Ladang serta Infrastruktur Berkaitan Untuk Projek Ternakan Balat di Kg. Mapan-Mapan, Pitas SDC / JPIN (AP-PTS): 01 (A) / 2012	PKK/PUKONSA Kelas D, Kepala 1 Sub-Kepala 1 ATAU Sub-Kepala 2 Serta berdaftar dengan CIDB	RM50.00	14.05.2012 Pukul 9.00 pagi Berkumpul di Pejabat Perikanan Pitas (Khusus untuk kontraktor yang belum membuat lawatan tapak)	Pejabat Perikanan Pitas KM3, Jln. Taka, Pitas (Tel. 088-611980)
2.	Membekal dan Menghantar Benih Balat, Bot Fibreglass & Enjin Sangkut Untuk Cadangan Projek Ternakan Balat, di Kg. Mapan Mapan, Pitas SDC / JPIN (AP-PTS): 01(B)/2012	Berdaftar dengan PUKONSA/PMS Dalam Bidang 120200 (Tanaman dan Baka Ternakan) dan 120300 (Peralatan Pertanian dan Ternakan ATAU 190300 (Peralatan Marin)	RM50.00		

Dokumen Sebutharga boleh diperolehi mulai 10 Mei 2012 pada waktu pejabat. Bayaran dokumen sebutharga hendaklah dalam bentuk Wang Pos / Wang Kiriman pos (Money Order) / Bank Draf yang ditulis atas nama Pengarah Jabatan Perikanan Sabah. Wang Tunai/Cek tidak diterima. Dokumen sebut harga hanya akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Wakil-wakil kontraktor/pembekal hendaklah membawa surat PENDAFTARAN ASAL yang dikeluarkan oleh pihak **PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR (PKK) ATAU PUSAT PENDAFTARAN KONTRAKTOR-KONTRAKTOR KERJA, BEKALAN & PERKHIDMATAN NEGERI SABAH (PUKONSA)**, **Perbendaharaan Malaysia Sabah** serta sijil Lembaga Pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) mana yang berkenaan. **Sila ambil perhatian, hanya kontraktor/Pembekal yang berdaftar di bawah kepala dan sub-kepala serta bidang yang dinyatakan sahaja dibenarkan menyertai tawaran ini.** Sebut harga yang lengkap diisi hendaklah dialamatkan dan dimasukkan dalam peti tawaran sebutharga, **SETIAUSAHA JAWATANKUASA PEMBUKAAN SEBUT HARGA** Pihak Berkuasa Pembangunan Ekonomi Dan Pelaburan Sabah (SEDIA), Lot 2, Tingkat Bawah, Wismah Sedia, Off Jalan Pintas Penampang, 88873 KOTA KINABALU sebelum atau pada 22 Mei 2012 pukul 12.00 tengahari.

PENGARAH PERIKANAN SABAH